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Aan: Gedeputeerde Staten van Flevoland 
Namens: Partij voor de Dieren 
Datum: 1-06-2012 
 
 
 
Onderwerp 
Schriftelijke vragen over afschot verwilderde katten 
 
 
Vragen 

1. Bent u bekend met het bericht op de website van Omroep Flevoland* dat er in 2011 in 
Flevoland in natuurgebieden 38 verwilderde katten zijn doodgeschoten en 69 in 2010?  

2. Op de website van de Faunabeheereenheid en in het Faunabeheerplan staat dat 
daarvoor een provinciale aanwijzing is gegeven. Wanneer heeft u die aanwijzing 
verleend?  Voor welke gebieden geldt die aanwijzing? Bent u het met ons eens dat het 
geven van een eventuele aanwijzing voor afschot van verwilderde katten ieder jaar 
opnieuw zou moeten worden  beoordeeld aan de hand van de vastgestelde schade?  

3. Kunt u aangeven wanneer een kat de omschrijving ‘verwilderd’ draagt? Is daarmee 
voldoende verzekerd dat er geen huisdieren worden doodgeschoten?  

4. Deelt u onze mening dat op basis van uiterlijke kenmerken of gedrag geen onderscheid 
gemaakt kan worden tussen verwilderde en niet-verwilderde katten? Bent u op de 
hoogte van het onderscheid dat zowel nationaal als internationaal wordt gemaakt door 
dierenopvangcentra, dierenartsen en dierenbeschermingsorganisaties tussen 
zwerfkatten (katten die in het verleden een eigenaar hebben gehad, maar door 
omstandigheden op straat zijn beland en niet meer door een eigenaar verzorgd 
worden) en verwilderde katten (katten die na hun geboorte niet gesocialiseerd zijn en 
zelden of nooit in aanraking zijn geweest met mensen)?  

5. Op de website van Omroep Flevoland wordt toegelicht dat de doorgeschoten katten 
“vaak beesten die van huis zijn weggelopen of door hun baas zijn achtergelaten in de 
natuur en daar al geruime tijd leven”. In tegenstelling tot verwilderde katten, zijn 
zwerfkatten herplaatsbaar. Deelt u onze mening dat katten die van huis zijn 
weggelopen huisdieren zijn en niet mogen worden afgeschoten? Hoe wordt door de 
provincie toezicht uitgeoefend dat in Flevoland geen huisdieren of zwerfkatten worden 
doodgeschoten?  

6. Kunt u aangeven hoeveel verwilderde katten de laatste 5 jaar zijn afgeschoten en waar? Zijn er 
ook katten afgeschoten op terreinen van natuurbeherende organisaties? Hebben die 
organisaties daarom verzocht? Hoeveel katten zijn op terreinen van elk van de 
terreinbeherende organisaties doodgeschoten?  

7. Leidt het jagen op gronden zonder toestemming van de eigenaar tot het in beslag 
nemen van de jachtakte? Zo neen, waarom niet?  

8. Is het mogelijk sancties op te leggen aan jagers die een zwerfkat of huisdier doden? Zo 
ja, welke? Acht u het opleggen van sancties wenselijk? Zo nee, waarom niet? 

9. Welke (juridische) wegen tot genoegdoening kunnen mensen bewandelen wiens 
huiskat of weggelopen kat door jagers is doodgeschoten?  

10. Kunt u de schade van verwilderde katten aan fauna kwantificeren? Bent u bekend met 
de uitspraak van het gerechtshof in Middelburg van 7 januari 2003, dat het besluit van 
Provincie Zeeland om de verwilderde kat aan te wijzen volgens art. 67 FFW nietig 
verklaarde, vanwege gebrekkige argumentatie? Wordt in de aanwijzing van de 
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provincie Flevoland verwezen naar feiten over schade (van de genoemde belangen in 
art 67 lid 1, a,b, c en d FFW) die de verwilderde kat in Flevoland veroorzaakt. 

11. Worden de afgeschoten katten gecontroleerd op aanwezigheid van een chip? Zo ja, 
door wie en is daar een protocol voor? Zo neen, waarom niet?  

12. Voor eigenaars van weggelopen huisdieren maakt de onzekerheid of hun dier nog leeft 
het moeilijk om het verlies te verwerken. Daarom worden op de website van Amivedi 
ook foto’s geplaatst van dode huisdieren die zijn teruggevonden. De Dierenambulance 
speelt hierbij een belangrijke rol. Bent u voornemens in de aanwijzing een verplichting 
voor jagers op te nemen om gedode katten aan te bieden voor registratie? Zo nee, 
waarom niet? 

13. Acht u het wenselijk om, als uitvoerder van het faunabeleid, u ook in te zetten voor 
maatregelen die het ongehinderd reproduceren van katten tegengaan? Zo ja, hoe denkt 
u hier invulling aan te kunnen geven? Zo nee, waarom niet? 

14. Heeft u in het verleden naar alternatieven gezocht voor het doodschieten van katten en 
/ of heeft u plannen in die richting? Zo nee, waarom niet? 

 

 
Melissa Bax 
Partij voor de Dieren 
Provinciale Staten Flevoland 
 
 
 
*  http://www.omroepflevoland.nl/Nieuws/91656/faunabeheer-schiet-38-verwilderde-katten-
af 

 


